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24 Upprättande av och äskande för exploateringsprojekt för 

fastigheterna Köpingeskolan 1 och Pilevallskolan 1 

Kommunfullmäktige beslöt 2019-09-23 att återremittera ärendet. 

Skälet till återremiss var att få en konsekvensanalys gällande placeringen av ny skola. 

Någon konsekvensanalys tillförs aldrig detta ärende, såsom KF beslutat. 

I ett parallellt ärende, dock ej samma som detta, tillförs en analys. Men den analyserar bara 

ekonomin och behovet av platser. Ingenting om vilka konsekvenser byggnation av en ny privat skola 

får för befintliga verksamheter. 

Kan det vara så att de styrande, moderater kristdemokrater och sverigedemokrater, varit så 

förblindade av att etablera IES i Trelleborg att man missat – medvetet eller omedvetet – att vi har en 

rugbyklubb som starkt kom att beröras av den nu föreslagna etableringen? 

Då som nu yrkar vi avslag till förslaget. 

Socialdemokratiska gruppen i fullmäktige 

 


